



## Extension of the 24-hour National Sterilisation Programme for a Further Week

## تمديد "برنامج التعقيم الشامل" على مدار 24 ساعة يومياً لمدة أسبوع إضافي

**Dear Valued Customer,**

**عملاؤنا الأعزاء،**

As part of preventive and precautionary measures to contain COVID-19, the National Sterilisation Programme has been renewed for a further week, from Saturday, 18<sup>th</sup> of April 2020, pursuant to the decision of Dubai's Supreme Committee of Crisis and Disaster Management. The decision comes in light of the success achieved by the initiative, in place since April 4, in controlling the spread of COVID-19.

نلفت عنايتكم إلى أنه قد تم تمديد فترة "برنامج التعقيم الشامل" بقرار من اللجنة العليا لإدارة الأزمات والكوارث في دبي. وبموجب هذا القرار، سيظل "برنامج التعقيم الوطني" سارياً لمدة أسبوع إضافي، اعتباراً من السبت الموافق 18 أبريل 2020، وذلك في ضوء النجاح الذي حققه الإجراء الذي تم تطبيقه منذ 4 أبريل الجاري.

The vital sectors and essential services providers will remain permitted to carry out their activities.

وسيستمر السماح بالخروج للعمل ضمن أي من القطاعات والخدمات الحيوية المستثناة والمصرح لها.

DAZ will continue to explore every possible measure to keep essential

وسنواصل في منطقة دبي للسيارات اتخاذ كافة التدابير اللازمة لاستمرار تدفق التجارة دون انقطاع عبر القطاعات الحيوية، بحيث

trade flowing without disruption  
across vital sectors.

يتم تقديم جميع الخدمات الأساسية بلا  
توقف خلال هذه الفترة.

For movement permit registration,  
please [click here](#).

لطلب تصريح للخروج من المنزل، يرجى  
[الضغط هنا](#).

Your safety is our top priority. We  
thank you for your continued support  
and cooperation.

نتمنى لكم موفور الصحة والسعادة، ونشكر  
لكم دعمكم الدائم والمستمر.

For any clarifications, inquiries  
or information, please contact:

للمزيد من التفاصيل والاستفسارات،  
يرجى التواصل معنا على الأرقام التالية:

DAZ Admin:	Admin.Daz@Jafza.ae 04 8010663 - 04 8010664 – 04 8010665 – 04 8010484	القسم الإداري:
DAZ Commercial:	Commercial.Daz@Jafza.ae 04 8010655 – 04 8010662 – 04 8010483	القسم التجاري:
DAZ Customer Relation:	Customer.Service- DAZ@Jafza.ae 04 8010650 – 04 8010654 – 04 8010640	خدمة العملاء:

**Dubai Auto Zone**

**منطقة دي للسيارات**